
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jaarverslag Dorpsraad Aagtekerke 2023 
 
 
Algemeen 
In 2023 hebben we ons als dorpsraad weer voor diverse zaken ingezet. We konden goed merken dat de 
gemeente Veere meer aan participatie wil doen, maar misschien komt het ook wel doordat de corona 
beperkingen nu echt achter de rug zijn, want we werden vaak gevraagd voor overleg. We kregen niet altijd 
het gevoel dat er goed naar ons geluisterd werd, maar we blijven ons melden en het contact met de 
kernwethouder en kernambtenaar is wel goed. 
 
Bestuur 
Het bestuur bestaat nu uit:  
Hans Nonnekes, voorzitter 
Annemiek Dekker, secretaris 
Marleen Maljaars, penningmeester 
Christine Dekker, lid/2e secretaris 
Wim Sinke, lid  
Kees Minderhoud, lid 
We zijn nog op zoek naar enkele mensen die ons aan kunnen vullen en op termijn zoeken we een nieuwe 
voorzitter. 
 
Vergaderingen 
In 2023 hebben we intern vergaderd op 19 januari, 25 mei, 6 juli en 21 september 
en op 22 maart en 15 november hebben we een openbare vergadering gehouden. 
 
Zaken waarmee de dorpsraad zich heeft beziggehouden in 2023 
 
1. Ontwikkeling Multi-Functionele-Accommodatie (MFA) met speeltuin 
In 2023 is de gymzaal met dorpshuis, vergaderzalen en zorgruimtes gebouwd. Inmiddels is buurtzorg 
verhuisd en op 20 november was de officiële opening. 
De speeltuin is grotendeels opgebouwd, maar de tuin moet nog afgewerkt worden. Zodra de grasmat sterk 
genoeg is gaat de speeltuin open. In de tussentijd is de oude speeltuin ook nog open. 
  



 
2. Skatebaan of andere speelvoorziening 
 
De ontwikkeling van Bouwlust III is van start gegaan, daarin was geen plaats meer voor de skatebaan. 
Aan ons als dorpsraad werd de vraag gesteld om hiervoor een alternatief te zoeken. Er is een flink budget 
voor. 
In samenwerking met Stichting Welzijn Veere is een enquête uitgezet onder de jeugd. Daarop heeft 60% 
gereageerd. Meest gekozen was het multi-speelveld – trampolines – een race/klimparcours. Een skate-
baan hoeft dus niet terug te komen. De gemeente is verder gegaan met de praktische uitwerking, offertes 
opvragen, kijken naar de omgevingsvergunning en de beste plek om dit te plaatsen. Daaruit is nu gekomen 
het multi-speelveld bij het voetbalveld Kalfhoeksepad en een race/klimparcours bij het veldje in het bosje 
naast Bouwlust III/Bergwegje. Realisatie naar verwachting voorjaar 2024. 
 
3. Kunst in de kern 
Er is een subsidiepot bij de gemeente voor kunst. De bedoeling is om in iedere kern een kunstwerk te 
realiseren. Dit proces hebben we in gang gezet. We zien het liefst iets bij het nieuwe MFA komen.  
Er is een commissie gevormd met leden uit het dorp, van de gemeente en het CBK zeeland, waarna een 
selectieproces volgde waarin kunstenaars werden uitgenodigd met een ontwerp voor Aagtekerke te 
komen. Drie kunstenaars hebben een ontwerp gemaakt, daaruit zijn er twee gekozen. Uit die twee wordt 
in januari 2024 door de dorpsbewoners het beste ontwerp gekozen. Realisatie verwacht in de loop van 
2024. 
 
4. Verkeer en vervoer 
Elke vergadering komt het verkeer ter sprake. Inwoners van ons dorp ervaren veel overlast van het steeds 
drukker wordende verkeer, vooral in het toeristenseizoen (dat ook steeds langer duurt). Maar ook door 
plaatselijk verkeer van en naar de N57. 
Verkeersproblematiek Noordwestroute Walcheren 
Op 18 januari is er een bijeenkomst georganiseerd door de Gemeente Veere over verkeer en een eventuele 
rondweg. De opkomst was enorm, het houdt de mensen bezig. De plannen bleken iets te ambitieus. Er 
zouden werkgroepen komen in de dorpen op de Noordwestroute om mee te denken over oplossingen of 
de beste route voor een rondweg. 
Later bleek dat dit proces stil kwam te liggen door het vertrek van een projectleider en omdat het college 
van B&W eerst wil kijken met Waterschap en Provincie naar de mogelijkheden en onmogelijkheden voor 
routes van een rondweg. Dit helaas zonder ons als dorpsraad in te lichten.  We krijgen veel vragen van 
dorpelingen die veel overlast ervaren. 
Ondertussen waren er wel gesprekken van de gemeente met een werkgroep in Domburg, die kwamen tot 
afsluiting van de route winkelstraat Ooststraat-Markt-Weststraat en instellen eenrichtingsverkeer op 
diverse plekken, zoals de Krommeweg, zodat de volledige doorgaande route door Domburg afgesloten 
werd. Dat heeft enorme gevolgen voor Aagtekerke. Alle verkeer van Oostkapelle naar Westkapelle en 
terug komt dan via ons. Daarnaast is de ingang Krommeweg veel te smal voor bijvoorbeeld campers en 
caravans, en gevaarlijk met een druk fietspad. 
Er zijn ook plannen voor een soort transferium, grote parkeerplaats aan de rand van Domburg. Als dat 
gratis is, lijkt ons dat een prima oplossing die voldoet in een behoefte. Nu wordt veel in (gratis) Aagtekerke 
geparkeerd door toeristen die in Domburg verblijven. 
In de raadsvergadering van 14 december heeft de voorzitter van de dorpsraad de mening van het 
overgrote deel van de inwoners vertolkt voor de Commissie RO om onze kant van het verhaal onder de 
aandacht te brengen. Daarop is het plan voor Domburg uitgesteld en zijn beloftes gedaan dat er 
gesprekken met ons zullen volgen voor een goede oplossing voor Aagtekerke. 
We wachten dit verder af. 
  



 
 
Openbaar vervoer; het aanbod is de laatste jaren achteruit gegaan. Het aantal keren dat er bij ons een bus 
langskomt is minimaal, voor een goede verbinding moet je naar Domburg. De Provincie is bezig met een 
nieuwe aanbesteding en wil dan gaan werken met Hubs waarvoor je via een app vervoer kunt aanvragen. 
Er zal dan met kleinere busjes gereden worden. Als de app gebruiksvriendelijk is zou dit wel kunnen werken, 
maar we hebben onze twijfels. 
 
Overige knelpunten: 
De onduidelijke situatie op de driesprong Roosjesweg/Bosselaarstraat/Bouwluststraat- met name 
fietsersoversteek. Ons idee is het fietspad doortrekken naar Kalfhoeksepad en daar een goede oversteek 
(rotonde?) maken. 
Driesprong Dorpsplein-Bosselaarstraat-Rijsoordselaan; rare bocht in de weg en paaltjes. Er wordt nu een 
groenstrook aangelegd. Nog geen complete herinrichting, hiervoor moeten we nog geduld hebben. 
Driesprong Schoolstraat-Prelaatweg-Pekelingseweg is toe aan een opknapbeurt. Te rommelig en oude 
beplanting. 
Bestrating Schoolstraat, slecht om te fietsen en te steppen 
Bomen op het Dorpsplein – ze worden te groot en te veel, overlast door vogelpoep en luizen. Hopelijk 
staat er komend jaar eens een snoeibeurt op de agenda van de gemeente. 
 
5. Nieuwbouw en Bouwlust III  
Bouwlust III is volop in ontwikkeling. Van een aantal huizen is de bouw gestart en er komt een rijtje sociale 
huurwoningen van Zeeuwland te staan. 
Een aantal kavels zijn nog beschikbaar. 
Bouwverkeer loopt (na enige aanpassingen daar) via Bergwegje, dat is het veiligst en geeft de minste 
overlast. 
De ruimte waar eerst de gymzaal stond en een deel van de speeltuin aan de kant van de Bouwluststraat 
komt beschikbaar voor woningbouw. De gemeente gaat zorgvuldig om met de keuze welke soort woningen 
daar moet komen en betrekt ons voor overleg. De inzet is nu betaalbare, levensloopbestendige en 
starterswoningen. Koop of huur is nog de vraag. Januari 2024 komen er 2 inspraakavonden in Amicitia 
waar de belangstellenden heen kunnen gaan. 
 
6. Website en Agathacourant 
In 2023 is de nieuwe website gelanceerd, met een duidelijke structuur en veel ruimte voor foto’s. 
Christine en Annemiek doen het beheer en proberen de site steeds up-to-date te houden. 
De opmaak van de Agathacourant wordt verzorgd door Vrouwen Agatha, Hans zorgt steeds voor een stukje 
tekst over zaken die de dorpsraad bezig houdt. We vinden het een leuke krant die wel voorziet in een 
behoefte. 
 
7. Contact met Gemeente 
Wethouder Tuk is onze kernwethouder, voor iedere openbare vergadering hebben we een klein overleg 
met hem om hem bij te praten over de actuele zaken. Hij  was ook aanwezig op onze openbare vergaderin-
gen. Dat ervaren we als positief, soms kan hij ons ook aanvullen als er vragen zijn uit het publiek. 
Begin 2023 is er een nieuwe burgemeester gekomen in onze gemeente. We hebben haar ontvangen op 
een kennismakingsronde door het dorp, dit hebben we als positief ervaren, ze was zeer belangstellend. 
We zijn als dorpsraad aanwezig geweest bij de volgende bijeenkomsten van de gemeente: 
Ontwikkelkader verblijfsrecreatie 
Bijeenkomst met alle stads en dorpsraden uit de gemeente Veere 
Nieuwbouw en nieuwbouwprogrammering in het kader van Programma Wonen 
  



 
8. Stichting Welzijn Veere 
We hebben tijdens een intern overleg kennis gemaakt met Damian Duijvelaar, die is namens Stichting 
Welzijn Veere contactpersoon voor Aagtekerke. Hij wil ook graag op de hoogte zijn wat er speelt op 
Aagtekerke en kan indien nodig ons ondersteunen bij diverse vragen. 
Damian is ook gastspreker geweest op de openbare voorjaarsvergadering om uit te leggen wat Welzijn 
Veere voor het dorp kan betekenen. Bijvoorbeeld het begeleiden van de Jeugdraad, het opzetten van 
“burenhulp”, ondersteuning geven voor mantelzorgers en de realisering van een nieuwe speelvoorziening. 
 
9. Herdenkingsmonument 
Het monument met het vliegtuig in de Kalfhoeksepad is opgezet en geadopteerd door de dorpsraad. Elk 
jaar is daar een herdenking met de jeugd van de Versluijsschool. Hans doet het onderhoud en maait het 
gras. We zoeken nog mensen die ons daarbij willen helpen. 
 

 
Januari 2024 

 


